

ESCAPE TO THE HEIGHT OF ARABIAN HOSPITALITY



About Us

Oryx Grand Jebel Hafeet is a unique mountain oasis resort perched atop the historic Jebel Hafeet, rising 3,000 feet above sea level. Nestled in a lush and breathtaking setting, the property offers 124 elegantly designed rooms and suites, providing the ultimate in comfort and serenity.

While the striking architecture and awe-inspiring location leave a lasting first impression, it is the exceptional service that truly sets Oryx Grand Jebel Hafeet apart—turning every stay into an extraordinary experience.

Mountain & Desert Activities

Whether you're planning a conference closing event, looking to boost employee motivation, or offering a memorable gift to a valued client, our hotel provides a wide range of incentive opportunities. Each experience is designed to be entertaining, engaging, and—most importantly—fun!

Dining Options:

- **Le Belvedere:** Enjoy international cuisine at its finest with our signature buffet. **(06AM - 12 PM)**
- **Eden Rock Terrace:** Delight in a live BBQ buffet for lunch or dinner by the poolside (weather permitting). **(09AM - 12 PM)**
- **Orient Café:** Open 24 hours, serving tea, coffee, juices, and snacks around the clock. **(09AM - 12 PM)**
- **Al Khayma Tent:** Unwind in a traditional oriental setting with flavored sheesha, tea, and coffee. **(03PM -03:30AM)**
- **Lawrence Lounge:** Chill vibes, crafted cocktails, and local charm. **(03PM -03:30AM)**

Recreational Facilities: "Relax and recharge with our delightful mix of wellness and leisure experiences — from soothing spa vibes to binge-worthy Netflix favorites. Get your game on with air hockey, squash, and badminton, or explore balance and strength with a fun tumpline walk. For the little adventurers, our kid's car rides promise smiles all around. And for a dash of weekend wonder, dive into thrilling dinosaur shows that roar with excitement!"

Event Spaces: We offer three versatile function rooms ideal for hosting up to 300 guests. Perfect for banquets, seminars, conferences, workshops, and even weddings.

MEETING ROOMS - 3 MAXIMUM CAPACITY - 300 OUTDOOR CAPACITY - 300

Room Name	Area (sqm)	Theatre	Classroom	Banquet	Boardroom
Golden Falcon A	82	60	40	50	25
Golden Falcon B	82	60	40	50	25
Golden Falcon C	210	160	60	135	40

Conference Facilities

Flexible Room / Layout Daylight and Dimming Control / Audio - video system / Garden lawn function area / Business Centre / Incentive Packages / Simultaneous Translation Services

Total number of guests rooms - 124 / Suites - 9 / Twins - 51 / Doubles - 62 / Smoking & Non-smoking rooms/ Business support facilities / Free WIFI connection in the Lobby and Rooms

أنطلق إلى قمة الضيافة العربية



ماذا عنا....

منتجع أوريكس جراند جبل حفيت هو واحة جبلية فريدة تقع على قمة جبل حفيت التاريخي، وترتفع 3,000 قدم فوق مستوى سطح البحر. محاط بجمال طبيعي خلّاب، يوفر المنتجع 124 غرفة وأجنحة مصممة بأناقة، مما يضمن أقصى درجات الراحة والهدوء. في حين أن الهندسة المعمارية المذهلة والموقع الرائع يتركان انطباعًا أوليًا لا يُنسى، فإن الخدمة الاستثنائية هي ما يجعل أوريكس جراند جبل حفيت مميّزًا بالفعل.. حيث تتحول كل إقامة إلى تجربة استثنائية



أنشطة الجبل والصحراء سواء كنت تخطط لحدث ختامي لمؤتمر، أو تسعى لتعزيز دافعية الموظفين، أو تقديم هدية لا تُنسى لعميل مميز، يوفر فندقنا مجموعة واسعة من الفرص التحفيزية. كل تجربة مصممة لتكون ممتعة، تفاعلية، والأهم من ذلك—ملبئة بالمرح

خيارات تناول الطعام:

مطعم لو بلفيدير: استمتع بالمأكولات العالمية بأفضل شكل مع بوفيهنا المميز. (06 صباحًا - 12 مساءً)

مطعم ايدن روك ترانس: تذوق بوفيه مشاوي حي للغداء أو العشاء بجانب المسبح (حسب الطقس). (09 صباحًا - 12 مساءً)

مقهى أوريانت: مفتوح 24 ساعة، يقدم الشاي والقهوة والعصائر واللوجبات الخفيفة طوال اليوم. (09 صباحًا - 12 مساءً)

خيمة الخيمة: استرخ في أجواء شرقية تقليدية مع الشيشة المنكهة والشاي والقهوة. (03 مساءً - 03:30 صباحًا)

لاونج لورانس: أجواء هادئة، كوكتيلات مُعدّة بعناية، وسحر محلي. (03 مساءً - 03:30 صباحًا)

المرافق الترفيهية: استرخ وأعد شحن طاقتك مع مزيج رائع من تجارب العافية والترفيه—من أجواء السبا المريحة إلى لحظات مشاهدة مسلسلات نتفليكس المفضلة. استمتع بالألعاب مع الهوكي الهوائي، الاسكواش، وكرة الريشة، أو اكتشف التوازن والقوة عبر تجربة المشي على الجبل المشدود. وللصغار، تقدم جولات السيارات للأطفال الكثير من المرح. أما لمحبي المغامرة في عطلة نهاية الأسبوع، فاستمتعوا بعروض الديناصورات المثيرة التي تزار بالحمام

مساحات الفعاليات: نقدم ثلاث قاعات متعددة الاستخدامات مثالية لاستضافة ما يصل إلى 300 ضيف، سواء لحفلات الولائم أو الندوات أو المؤتمرات أو ورش العمل أو حتى حفلات الزفاف

قاعات الاجتماعات - 3 السعة القصوى - 300 السعة الخارجية - 300

Room Name	Area (sqm)	Theatre	Classroom	Banquet	Boardroom
Golden Falcon A	82	60	40	50	25
Golden Falcon B	82	60	40	50	25
Golden Falcon C	210	160	60	135	40

مرافق المؤتمرات

منطقة فعاليات على العشب في الحديقة/نظام صوتي - مرئي/ تحكم بالإضاءة الطبيعية والتعتيم/غرف مرنة / خدمات الترجمة الفورية/باقات التحفيز/مركز الأعمال/تخطيط قابل للتعددي

إجمالي عدد الغرف: 124:الأجنحة: 9/الغرف المزدوجة بسريرين منفصلين: 51/ لغرف المزدوجة بسرير واحد كبير/621/غرف للمدخنين وغير المدخنين/مرافق دعم الأعمال/اتصال واي فاي مجاني في الردهة والغرف